
Bestyrelsens beretning. 

  

Der kommer et kort oprids af, hvad bestyrelsen har beskæftiget sig med i 
årets løb. 

  

1.Legeplads 

I et par dage i sommerferien malede bestyrelsen legepladsen selv for første 
gang. Vi fik en enkelt omgang med fra firmaet, det første år.  

Vi genåbnede legepladsen med en isfest. Der blev desuden indkøb en lille 
børnebænk, så de små bedre kan sidde på vores legeplads.  

 

2. Adventshygge 

Vi har forsøgt i år med noget nyt. Adventshygge med æbleskiver og gløgg. 
Der var poster, som var ophængt i vores område. 

Kæmpe succes. Der var ca 50 fremmødte. 

  

3 Grønt container  

Igen i år er vores grønt container blevet brugt flittigt, desværre også af nogen 
uden for vores område. De har fået en venlig skrivelse i deres postkasse om 
IKKE at benytte vores grengård, da hver parcel betaler for den. 

 

4. Vejbump 

Der har været et tæt samarbejde mellem kommunen og formanden omkring 
vejbump og spejle især når man kommer ud fra Løntoften ved børnehaven. 
Kommunen ville tilbyde, at male det optegnede streger op, så de bedre kan 
ses og hensigten er at lokke folk midt ud på vejbanen. Vejbump er desværre 



ikke muligt. Et vejbump kræver at der skal være et vis antal meter til en 
indkørsel, det skal passe med kloakker osv.  

5. Asfalt 

Da kommune alligevel var forbi angående vejbump, så blev der også kigget 
på vores asfalt, som havde en del huller. Flere er blevet lappet, men der 
mangler fortsat nogle.  

 

6. Indkrævning 

Vi forsøgte i år at alle skulle betale deres kontingent vha fra en faktura, som 
blev sendt fra vores regnskabs program. Vi synes selv at det har virket 

 

7. Sommerfest 

Sommerfesten var i år et lille hyggeligt arrangement med kaffe og kage med 
boder og børneloppemarkeder 

 

8. uheld  

Vi havde i år et uheld på vores lille sti ved Piletoften mod hestene. Pas på 
hinanden. 

 

Det var året 2017 og bestyrelsen henstiller til at ALLE fortsat hjælper til med 
oprydning i hele vores område og hjælper med at få mast alt grønt affald helt i 
i containeren med hjælp fra vores greb, som står der til samme formål. 
Hundelorte osv. skal selvfølgelig fortsat samles op i hele området ;-)  

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


